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Goedemiddag  
 
We hebben het concept persbericht net met de drie IJmondwethouders doorgenomen. Hierbij de terugkoppeling 
van hun opmerkingen en aandachtspunten.  
 
De zin (In de IJmond, waar onder andere Tata Steel gevestigd is, komen significant meer specifieke 
gezondheidsklachten voor dan elders in Nederland. Het gaat dan vooral om buik of maagklachten, misselijkheid of 
braken, jeukende ogen, pijn of druk op de borst, hoofdpijn, duizeligheid, benauwdheid en jeuk. Daarnaast komen 
chronische aandoeningen van het hart, longkanker en diabetes vaker voor. )staat nu aardig bovenaan en daarin 
wordt snel de link gelegd met Tata Steel, terwijl er meer elementen zijn.  
--> Voorstel is , waar o.a. tata steel is gevestigd, in deze alinea achterwege te laten (dan lijkt daar toch de nadruk op 
te liggen terwijl het onderzoek een verkenning is waar oorzaak en gevolg niet expliciet zijn aangetoond). En 
verderop in het persbericht wel in het kader van de omgevingsfactoren te noemen dat er in de Ijmond een 
industriecluster is met o.a. een staalfabriek (of iets in die trant). Prima dus om zeker ook Tata steel/ of de 
staalfabriek te benoemen, maar liever wat meer algemeen en meer onderaan in het bericht dan nu.  
 
Deze zin riep ook wat vragen op: Tot nu toe werd in de IJmond vooral naar gemiddelde uitstoot gekeken over 
langere periodes, maar inwoners ervaren de pieken in de uitstoot vooral als hinderlijk. --> Het lijkt er nu net op dat 
deze problemen niet bekend waren in de IJmond. Dat waren ze wel (de inwoners hebben dat o.a. zelf al eerder 
aangegeven) alleen is het met dit onderzoek meer met feiten onderbouwd. Als de zin start met Formeel gezien werd 
er vooral gekeken naar..... Dan is dat ook opgelost. 
 
Verder zijn twee nieuwe nieuwsfeiten die nu onderzocht zijn nog niet duidelijk genoeg terug te zien in het 
persbericht: 
1. er is nu inzicht in de acute gezondheidsklachten 
2. de gezondheidsklachten zijn in de regio IJmond ook ten opzichte van andere regio's met industrie hoger. 
 

 mocht ik nog iets vergeten zijn, wil je me dan aanvullen? 
 
We zien graag de aangepaste versie nog voordat hij wordt verstuurd. 
 
 
Verder als aandachtspunt voor de webinar van 14 april van 19.00 uur. Willen jullie de andere twee wethouders 
(Haydar Erol en Aad Schoorl) ook uitnodigen en de link sturen? De wethouders vinden het prima dat Sebastian en 
Jeroen nu "vooruitgeschoven post" zijn. Alleen vinden ze het wel van belang dat ze zichtbaar aanwezig kunnen zijn 
als mede betrokken wethouder. We zijn ook benieuwd naar de opzet/ programma van de webinar en die ontvangen 
de bestuurders ook heel graag zsm. Ook willen we graag weten hoe en aan wie de aankondiging/ uitnodiging wordt 
gestuurd. Kunnen we dat bv ook actief onder de aandacht brengen van onze raadsleden? En ik neem aan dat 
ambtelijke betrokkenen ook de link ontvangen?  graag stemmen we eea nog met je af (of dat heeft  
inmiddels al gedaan), ook om Sebastian en waar nodig ook de andere twee wethouders goed voor te bereiden. 
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